



Referat bestyrelsesmøde

Mandag d. 13. maj 2024

Til stede: Kåre, Mathias, Christine, Lennart, Rune, Rikke, Carina, Anne, Anders, Oliver, Anita, Ulla

Afbud: Merete, Morten

Fravær:

PUNKT	EMNE	ANSVARLIG	TYPE
1	Valg af ordstyrer og referent Carina er ordstyrer og Mathias er referent	Fælles	Beslutning
2	Bemærkninger og godkendelse af sidste referat Referatet er godkendt. Rettelser til referatet fra marts måned er også skrevet ind. Begge referater vil blive lagt op på foreningens hjemmeside snarest.	Fælles	Beslutning
3	Trivsel – Tjek ind Punktet er uden for referat	Fælles	Orientering
4	Økonomi Vi har fået de senest regnskabstal pr. 30/4. Christine laver følgende nedslagt ift. budgettet for 2024: Vi har fået tilsagn fra Christines ledelse i SOF vedr. driftstilskud. Vi er sikre på de 90.000 kr. som vi plejer + støtte buskørsel til Idrætsfestival. Måske kan driftstilskuddet forhøjes yderligere, det er vi ved at finde ud af. Vi er godt med ift. kontingentbetalinger. Idrætsfestivalen: Vi har 15 deltagere med og 3 tovholdere. Otto og Christines billet betales af Kompasset, så vi har kun udgifter til 1 tovholder + 500	Christine	Drøftelse

	<p>kr. i tilskud pr. deltager.</p> <p>GIF og IF Limone kører med os i bus – og betalingen deles ligeligt mellem os. Omkring 366 kr. pr. plads. IFK's udgifter til bus dækkes af driftstilskuddet fra SOF.</p> <p>Der er sket en stigning i deltagerantallet på bowling, og derfor forhøjer vi indtægterne til 6.000 kr.</p> <p>Lønudgifter på KBH-hold ser fint ud ift. budgettet.</p> <p>Christine anmoder bestyrelsen om at afsætte yderligere 10.000 kr. til sommersæsonen, så der i alt afsættes 30.000 kr. Dette vil hjælpe meget ift. planlægningen, da det er svært at få lønninger, ferie og aktiviteter til at gå op.</p> <p>Bestyrelsen godkender denne anmodning og der er enighed om at det er en god strategi.</p> <p>Christine gør opmærksom på følgende poster, hvor vi enten er bagud eller skal være opmærksomme på at bruge penge:</p> <p>Kurser/instruktør: Vi har fået 40.000 kr. fra DIF/DGI foreningspulje til kurser, supervision og sociale tiltage for instruktører og frivillige.</p> <p>Fester: Der kan både afholdes sommerfest, mindre sammenkomster a la nytårskuren, julefest osv.</p> <p>Ressourcerne skal være der, så det er op til de frivillige i festudvalget.</p>		
--	---	--	--

	<p>Vi er lidt bagud med forbruget på Frb., fordi der er afsat penge til et ekstra hold. Vi er i gang med at finde ud af, om vi kan starte et svømmehold nu da Vesterbro Svømmehal lukker ned for renovering.</p> <p>Anders fortæller at han har drøftet med et medlem, at vedkommende evt. kunne have lyst og interesse i at være kasserer til næste år. Vedkommende vil dog gerne sættes lidt ind i, hvad rollen indebærer og det forslås derfor at hende og Merete slår hovederne sammen.</p>		
5	<p>Punkter fra kontoret</p> <ul style="list-style-type: none"> • Tegningsret/fuldmagt uddelegeres til Christine og måske Mathias (udskudt fra sidste b-møde). Administrationen har bedt om at Mathias også tildeles tegningsret i forbindelse med, at der alligevel skulle skrives under på fuldmagten til dette, og bestyrelsen har givet deres besyv. • Kommende arrangementer <ul style="list-style-type: none"> ○ Fjercup i Næstved d. 22. maj 2024 ○ GIF-cup fredag d. 14. juni 2024 ○ Vejle idrætsfestival 25-27. juni 2024 • Tovholder til Vejle idrætsfestival Se punkt under økonomi i det ovenstående. • Mathias afvikler ferie d. 18-25. maj 2024 • Status på Spisning & Sparring-initiativ Punktet udgår til næste b-møde 	<p>Christine</p> <p>Christine og Mathias</p> <p>Christine</p> <p>Mathias</p> <p>Mathias</p> <p>Mathias</p>	<p>Drøftelse</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p>

	<ul style="list-style-type: none"> • Status på hjertestarterkursus Der kommer en ud og afholder kursus d. 4. juli kl 17:00 og der er 6 personer der deltager. • Status på mapper til bestyrelsesmedlemmer Udgår til næste b-møde 	Mathias	Orientering
6	<p>Nyt fra udvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> • Festudvalg (tidligere nytårskurudvalg) Anita vil gerne være med til at arrangere en større fest i løbet af året, evt. en sommerfest. Lennart tilslutter sig også en større fest, og han vil gerne tage teten på at indkalde til et møde. Når der er fundet en dato for mødet, vil Anita skrive ud på Facebook for at høre om der er nogle frivillige der vil bidrage til festudvalget. • Redaktionsudvalg Der er intet ny siden sidst. • Fundraisingudvalg Der er sendt en ansøgning til Nordea fonden. Anna vil gerne tage del i udvalget. • Sommersæson- og feriepolitikudvalg Christine har lavet de indledende beregninger i forhold til instruktører. Christine og Ulla afholder et møde d. 15/5. Christine og Anita holder møde d. 16/5 Måske idé om at indkalde instruktører til møde, hvis de skal have idéer til samarbejde. 	<p>Ani., Len. og Ulla.</p> <p>Mat., Mor. og Len.</p> <p>Mat. og Ulla</p> <p>Chr., Mat., Ani., og Ul.</p> <p>Mat. og Chr.</p>	<p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Drøftelse</p>

	<ul style="list-style-type: none"> Visionsdagsudvalg Der er ikke noget nyt, andet end at Christine og Mathias har på tegnebrættet at udarbejde et udkast til et nyt værdisæt og retningslinjer. Frivillige fortællere-udvalg Dette bør ikke være et udvalg, men derimod skal der være en fast tovholder og ikke mindst flere frivillige fortællere. Oliver og Kåre melder sig også på banen som frivillige fortællere. Ungeindsats-udvalg Dette skal nok heller ikke være et decideret udvalg, men nærmere sparringspartnere til Mathias og Christine, så vi kan komme et initiativ nærmere. Derudover skal der også udtænkes, hvordan man kan implementere en reduceret kontingentpris for medlemmer under 25 år. Vi er blevet kontaktet af idrætsfællesskabet som har spurgt om vi vil deltage i et E-sportsprojekt i samarbejde med Astralis. Idrætsfællesskabet har i denne forbindelse søgt nogle midler, men uanset hvad, så har Astralis tilkendegivet at de gerne vil deltage i projektet. Træningsven/-buddy-udvalg Vi bringer dette op som et konkret punkt til drøftelse ved næste bestyrelsesmøde. 	<p>???</p> <p>???</p> <p>???</p>	<p>Drøftelse</p> <p>Drøftelse</p> <p>Drøftelse</p>
--	--	----------------------------------	--

7	<p>Andre indkomne punkter</p> <p>Personalesag som drøftes i fortrolighed</p>	Alle	Drøftelse
8	<p>Evt.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bus til Sct. Hans løbet finansieres af Fountain House, så vi ikke selv har udgifter til dette. Dette er også meldt ud i CFIS' nyhedsbrev. • Ulla efterspørger en sparringspartner, så hun kan få affattet en mail til kultur- og fritidsborgmesteren. Der er dog nyt i sagen, så Ulla og Christine tager en drøftelse inden Ulla kontakter pågældende borgmester • Dem, der står for terapibassinet, har efterspurgt et skriv om fordelene ved varmtvandsgymnastik for målgruppen. Lennart assisterer Ulla i forhold til at lave det. • IFS-løbet – punkter til evaluering: Ulla efterspørger et bagagetelt eller noget lignende. Anders holder på, at der altid bør være et overdækket sted, hvor man kan placere sin bagage i tilfælde af regn. Til næste år skal vi finde en anden løsning ift. kaffe. Anita forslår at vi spørger Beergarden om de kan stå for kaffen fremover. Anders pointerer, at ruten kun var 850m og ikke en km. Næste år skal ruten udvides eller man skal 		

	<p>ændre formulering af distancen i arrangementsbeskrivelsen.</p> <p>Lisbeth har hæftet sig ved at der var udfordringer med pokaler. Der skulle have været uddelt en pokal til det hold der stillede med flest deltagere, men af uforklarlige årsager blev dette ikke gjort.</p> <p>Ydermere skulle der have været anerkendelser af 2. og 3. pladsen i holddeltagelse, men dette lykkedes ikke.</p> <p>Der manglede vegetarmuligheder. Dette skal der rettes op til næste år, når der bestilles mad.</p> <p>Christine efterspørger flere personer, som vil tage del i arrangørgruppen, så alt ikke afhænger af Christine og Lisbeth alene.</p>		